
ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ -  ПЛОВДИВ

ДО КМЕТА НА ОБЩИНА ПЛОВДИВ 
Г-Н КОСТАДИН ДИМИТРОВ

ПИТАНЕ:

Правно основание:

Чл. 80, ал 1 от Правилника за организация идейността на Общински съвет-Пловдив

от Ерол Аянов Садъков -  Общински съветник от /ППГОС/ 
от „БРАВО ПЛОВДИВ“

ОТНОСНО: Качеството на строителство на стадион „Локомотив”

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ДИМИТРОВ,

Във връзка с публикация в медиите относно качеството на строителството на стадион 
„Локомотив", бих искал първо да изразя възмущението си, а след това да задам и 
конкретни въпроси към администрацията.

„Локомотив Пловдив" е сред грандовете в българския футбол като близо 100 години 
той е радвал, радва и ще продължава да радва хилядите си свои почитатели. Мечтата 
на цялата „черно-бяла" общност бе за 100-годишната на клуба да имаме нов и модерен 
стадион, отговарящ на традициите и нивото на Локомотив.

В същото време се вижда как стадионът се строи изключително бавно, но явно за 
сметка на това и некачествено. На трибуна „Бесика" и на „Южната трибуна" има 
неприемливи неща, които са видими с просто око.

Ръжда по огради, парапети и други метални елементи, подпухнали и пукнати стени, 
колони, течове и влага. Всичко това на чисто нов стадион, а дори една от трибуните не 
е въведена в експлоатация. Това са видимите неща -  силно се надявам строителите да 
не са допуснали некачествено изпълнение в конструкциите и основите на стадиона, тъй 
като тогава може да говорим за застрашаването на живота и здравето на хиляди, които 
ще посещават футболните мачове.

Баща ми е от хората, които са дали целия си живот на Локомотив. Първите ми крачки 
са направени на стадион „Локомотив", там съм израснал, а вероятно и там ще остарея.



Недопустимо е строители да се подиграват с паметта на стотиците пловдивчани, 
отдали живота си на любимия си клуб, както и с бъдещето на Пловдив -  децата, които 
се радват на успехите на „Локомотив".

Питането ми е насочено към контрола на строителство:
1) Кой следи качеството на строителството на стадион „Локомотив”?
2) Правена ли е проверка от Община Пловдив за строителните дейности, 

извършени дотук?
3) Какво възнамерява да предприеме Община Пловдив, предвид некачественото 

строителство?
4) Има ли заявени още индексации от фирмата изпълнител?
5) Ще има ли санкции срещу тях?
6) Кога и как смята Община Пловдив да пусне обществената поръчка за 

централната трибуна и вертикалната планировка?

Благодаря предварително за отговорите на поставените въпроси, които очаквам на 
следващо заседание на Общинския съвет.

24.04.2023 година С уважени^

Гр. Пловдив Ерол Аян(/в£адъков


